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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:883 Bättre konsekvensutredningar

I Tillväxtverkets delrapportering av regeringsuppdraget 5.2.3-2015-274 
framgår att en alltför stor del av konsekvensutredningarna har ofullständiga 
beräkningar av betydande administrativa kostnader.

Det är viktigt att regelgivare avsätter den tid och de resurser det kräver att 
utreda förslag med betydande konsekvenser för företag.

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga närings- och 
innovationsminister Mikael Damberg följande:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att säkerställa att 
konsekvensutredningarna i framtiden har adekvata beräkningar av företagens 
administrativa kostnader?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-29
Besvaras senast
2016-03-09 kl. 12.00


